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Protokół Nr 5/2022 

z posiedzenia Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, Oświaty i Kultury 

Rady Miejskiej w Opocznie 

z dnia 25 maja 2022r. 

 

Posiedzeniu Komisji przewodniczyła Jolanta Łuczka - Nita – Zastępca Przewodniczącego 

Komisji. 

Lista obecności radnych znajduje się w teczce z posiedzeń komisji. 

 

Ad. pkt. 1. 

 Otwarcie posiedzenia.  

 

Jolanta Łuczka - Nita – Zastępca Przewodniczącego – otworzyła zdalne posiedzenie Komisji i 

powitał wszystkich obecnych. 

 Zastępca Przewodniczącego komisji poinformowała, że Komisje Rady Miejskiej w 

Opocznie są transmitowane na żywo w internecie. Transmisja obrad odbywa się za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

 Zastępca Przewodniczącego poinformowała, iż w związku z wprowadzonym stanem 

zagrożenia epidemicznego obrady komisji prowadzone są zdalnie z wykorzystaniem narzędzi 

informatycznych. 

 Zastępca Przewodniczącego sprawdziła, czy wszyscy radni widzą i słyszą obrady. 

Następnie odczytał listę obecności, a radni potwierdzali swoją obecność. 

 

Ad. pkt. 2.  

 Przedłożenie porządku posiedzenia.  

 

Zastępca Przewodniczącego zapytała, czy ktoś z Radnych wnosi o zmianę porządku 

posiedzenia /załącznik nr 1 do protokołu/.  

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedłożenie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z miesiąca kwietnia br.   

4. Dowóz uczniów do szkół -  ocena i wnioski. 

5. Funkcjonowanie stołówek szkolnych.  

6. P. Poż. w placówkach oświatowych.  

7. Zaopiniowanie materiałów na sesję.  

8. Zapytania i wolne wnioski.  

9. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Komisja  przyjęła proponowany porządek posiedzenia. 
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Ad. pkt. 3. 

 Przyjęcie protokołu z miesiąca kwietnia br.  

 

 Zastępca Przewodniczącego Komisji poinformowała, że protokół Komisji Zdrowia, 

Opieki Społecznej, Oświaty i Kultury Rady Miejskiej w Opocznie Nr 4/2022 z dnia 25 kwietnia 

2022r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w terminie wymaganym Statutem 

Gminy jak również został zamieszczony w informatorze programu e - sesja. 

Zastępca Przewodniczącego zapytała, kto z Radnych wnosi uwagi do protokołu Nr 4/2022 z 

dnia 25 kwietnia 2022r. 

 Wobec braku uwag Zastępca Przewodniczącego poddała pod głosowanie protokół w 

wersji przedłożonej z dnia 25 kwietnia 2022r. 

 Komisja głosami: za – 6, przeciw - 0, wstrz. - 0 przyjęła protokół  z posiedzenia Nr 

4/2022  z dnia 25 kwietnia 2022r. 

 

Ad. pkt. 4. 

Dowóz uczniów do szkół -  ocena i wnioski. 

 

Robert Grzesiński -  Prezes MPK Sp. z o.o. w Opocznie – przedstawił informację /załącznik nr 

2 do protokołu/.  

Marek Ziębicki – Dyrektor Wydz. Edukacji – przedstawił informację /załącznik nr 3 do 

protokołu/.  

W dyskusji głos zabrali: radna Jolanta Łuczka-Nita, Prezes Robert Grzesiński, radna 

Magdalena Belica, radny Mieczysław Wojciechowski, Dyrektor Marek Ziębicki, Sekretarz 

Janusz Klimek, Przewodnicząca Anna Zięba.  

Radny Mieczysław Wojciechowski – prosi o przygotowanie do najbliższej sesji: 

a) danych nt. kosztu dowozu do szkół uczniów niepełnosprawnych i kosztu dowozu 

uczniów kursami zamkniętymi za ubiegły rok szkolny 2020/2021 lub rok 

kalendarzowy 2021r.; 

b) danych nt. kosztu nauczania indywidualnego uczniów za ubiegły rok kalendarzowy 

2021;  

c) danych nt. kosztu urlopów nauczycieli dla poratowania zdrowia za ubiegły rok 

kalendarzowy 2021.  

 

Komisja przyjęła informację do wiadomości. 

 

Ad. pkt. 5. 

Funkcjonowanie stołówek szkolnych.  

 

Waldemar Plewa – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Gminy Opoczno – przedstawił 

informację /załącznik nr 4 do protokołu/.  

W dyskusji głos zabrali: radna Jolanta Łuczka-Nita, Dyrektor Waldemar Plewa, radna 

Magdalena Belica, Zastępca Burmistrza Andrzej Kacprzak, Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 3 

Edyta Skorupska, radna Alicja Szczepaniak.  

Radna Magdalena Belica - pyta, ilu uczniów z Ukrainy uczy się w opoczyńskich placówkach 

oświatowych według stanu na koniec kwietnia br. 

 

Komisja przyjęła informację do wiadomości. 
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Ad. pkt. 6.  

P. Poż. w placówkach oświatowych.  

 

Marek Ziębicki – Dyrektor Wydz. Edukacji – przedstawił informację /załącznik nr 5 do 

protokołu/.  

W dyskusji głos zabrali: radna Magdalena Belica, Sekretarz Janusz Klimek, radna Jolanta 

Łuczka-Nita, radny Mieczysław Wojciechowski, Dyrektor Marek Ziębicki.  

Radna Magdalena Belica - podzieliła się swoimi spostrzeżeniami po wyjazdowej Komisji 

Rewizyjnej, która w maju wizytowała w Szkołach Podstawowych Nr 1, 2 i 3, odnośnie potrzeby 

jeszcze wielu nakładów inwestycyjnych w tych szkołach. Zapytała przy tym, czy Dyrektorzy 

w/w szkół po termomodernizacji szkół zgłaszają kolejne potrzeby i na jakie kwoty one 

opiewają.  

Komisja przyjęła informację do wiadomości. 

 

Ad. pkt. 7. 

A) Zaopiniowanie materiałów na sesję - Zaopiniowanie projektów uchwał  

w sprawach: 

 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 2022-2038, 

Beata Pawlik – Zastępca Skarbnika – przedstawiła projekt uchwały /załącznik nr 6 do 

protokołu/.  

W dyskusji głos zabrali: radna Magdalena Belica, Sekretarz Janusz Klimek, radna Jolanta 

Łuczka-Nita. 

Komisja głosami: za - 6, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

b) zmian w budżecie Gminy Opoczno na rok 2022, 

Beata Pawlik – Zastępca Skarbnika – przedstawiła projekt uchwały /załącznik nr 7 do 

protokołu/.  

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja głosami: za - 6, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

c) wyrażenia zgody na obciążenie hipoteką nieruchomości położonych w Różannie,  

Marzanna Wojciechowska – Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami – przedstawiła 

projekt uchwały /załącznik nr 8 do protokołu/. 

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja głosami: za - 5, przeciw – 0, wstrz. – 1 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

d) wprowadzenia na terenie Gminy Opoczno ograniczenia nocnej sprzedaży napojów 

alkoholowych przeznaczonych do  spożycia poza miejscem sprzedaży, 

Elżbieta  Matyśkiewicz – Zastępca Dyrektora Wydz. Zdrowia i Spraw Społecznych – 

przedstawiła projekt uchwały /załącznik nr 9 do protokołu/.  

W dyskusji głos zabrali: radna Jolanta Łuczka-Nita, Zastępca Dyrektora Elżbieta 

Matyśkiewicz, radny Mieczysław Wojciechowski, Sekretarz Janusz Klimek.  

Radna Magdalena Belica - uważa, że należy przeprowadzić konsultacje z 9–ma punktami 

sprzedającymi napoje alkoholowe w porze nocnej pod kątem sesyjnego projekt uchwały.  

Komisja głosami: za - 4, przeciw – 1, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 
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e) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Libiszów Kolonia na lata 2022-2029, 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały /załącznik nr 10 do protokołu/. 

W dyskusji głos zabrali: radna Alicja Szczepaniak, Sekretarz Janusz Klimek.  

Komisja głosami: za - 6, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

f) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Międzybórz na lata 2022-2029, 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały /załącznik nr 11 do protokołu/.  

Komisja głosami: za - 5, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

g) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Sobawiny na lata 2022-2029, 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały /załącznik nr 12 do protokołu/.  

Komisja głosami: za - 4, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

h) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Wola Załężna na lata 2022-2029, 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały /załącznik nr 13 do protokołu/.  

Komisja głosami: za - 6, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 
 

i) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego na 

cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg 

gminnych na terenie gminy Opoczno, 

Justyna Małachowska – Dyrektor Wydz. Rozwoju Miasta – przedstawiła projekt uchwały 

/załącznik nr 14 do protokołu/. 

W dyskusji głos zabrali: radna Magdalena Belica, Dyrektor Justyna Małachowska, Sekretarz 

Janusz Klimek, Przewodnicząca Anna Zięba.  

Komisja głosami: za - 5, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

j) uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Opoczno, 

Justyna Małachowska – Dyrektor Wydz. Rozwoju Miasta – przedstawiła projekt uchwały 

/załącznik nr 15 do protokołu/.  

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja przyjęła do wiadomości  projekt uchwały. 

 

k) rozpatrzenia petycji przeciwko planom przekształcenia Szkoły Podstawowej w 

Wygnanowie, 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Komisja przyjęła do wiadomości projekt uchwały. 

 

l) rozpatrzenia petycji Cechu Zdunów Polskich dotyczącej zmian programu ochrony 

powietrza,  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Komisja przyjęła do wiadomości projekt uchwały. 
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m) rozpatrzenia petycji Mieszkańców i Przedsiębiorców miejscowości Mroczków  

Gościnny dotyczącej remontu drogi gminnej w miejscowości Mroczków Gościnny,  

 Projekt uchwały stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Komisja przyjęła do wiadomości projekt uchwały. 

 

 n) rozpatrzenia petycji Mieszkańców osiedla Wymysłów dotyczącej remontu drogi 

zlokalizowanej na dz. 290 obr. 1 m. Opoczno.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Komisja przyjęła do wiadomości projekt uchwały. 

 

B) Czystość i porządek w gminie oraz analiza opłat za odpady komunalne.  

Informacja z Wydz. Ochrony Środowiska stanowi nr 20 i 21 do protokołu.  

Informacja z PGK Sp. z o.o. dotycząca czystości i porządku  stanowi załącznik nr 22 do 

protokołu. 

Informacja z ZGM Sp. z o.o. dotycząca czystości i porządku stanowi załącznik nr 23 do 

protokołu.  

Informacja z Wydz. Wymiaru Podatku i Kontroli dotycząca egzekucji i windykacji za odpady 

komunalne stanowi załącznik nr 24 do protokołu.  

Komisja przyjęła informację do wiadomości. 

 

C) Informacja z przebiegu odśnieżania Gminy Opoczno. 

Informacja z ZGM Sp. z o.o. dotycząca przebiegu odśnieżania Gminy Opoczno za 2021r. 

stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

Informacja z PGK Sp. z o.o. dotycząca przebiegu odśnieżania Gminy Opoczno za 2021r. 

stanowi załącznik nr 25 do protokołu.  

Komisja przyjęła informację do wiadomości. 

 

Ad. pkt. 8.  

 Zapytania i wolne wnioski. 

 

Komisja została poinformowana o wprowadzeniu na sesji projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Opoczyńskiemu /załącznik nr 26 

do protokołu/.  

 

W dyskusji głos zabrali: radny Mieczysław Wojciechowski, Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 3 

Edyta Skorupska, Dyrektor Marek Ziębicki, Sekretarz Janusz Klimek, Przewodnicząca Anna 

Zięba, radna Jolanta Łuczka-Nita, radna Magdalena Belica.   

 

Radny Mieczysław Wojciechowski – prosi o przygotowanie do najbliższej sesji: 

a) pyta, ile oddziałów klas I-szych przewiduje się utworzyć w szkołach 

podstawowych nr 1, 2 i 3 w nowym roku szkolnym; 

b) prosi o informację, ile obecnie funkcjonuje świetlic wiejskich i czy w 

poszczególnych świetlicach zatrudnione są świetlicowe na pół etatu czy 

pracownik gospodarczy i nie ma świetlicowej; 

c) apeluje, aby drobne inwestycje w świetlicach były realizowane w krótszych 

terminach.; 

d) wskazuje pilną potrzebę naprawy schodów i saidingu w świetlicy wiejskiej                       

w Kruszewcu; 

e) wymienia potrzebę cyklinowania lub wymiany drabinek w sali gimnastycznej                    

w Szkole Podstawowej w Libiszowie.     
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Radna Magdalena Belica - apeluje do Przewodniczącej Rady o opracowanie harmonogramu 

prac Komisji Oświatowej i spotkań z poszczególnymi środowiskami w zakresie 

funkcjonowania gminnych placówek oświatowych i nieustannie wzrastających kosztów 

oświatowych.     

Radna Anna Zięba – wnioskuje o pilne zorganizowanie spotkania dla radnych na temat 

sesyjnego projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego  gminy Opoczno oraz spotkania w czerwcu w sprawie 

rozpoczęcia procedury utworzenia Młodzieżowej Rady (z udziałem służb prawnych Urzędu). 

Jednocześnie prosi  o przygotowanie na sesję czerwcową wszelkich dokumentów/projektów 

uchwał, które wymagają wniesienia zapisów niezbędnych do utworzenia w/w Rady, zaś na 

sesję w sierpniu uchwały powołującej Młodzieżową Radę. Radna Magdalena Belica 

rozszerzyła wniosek Przewodniczącej o Radę Seniorów.  

 

 

Ad. pkt. 9. 

 Zamknięcie posiedzenia. 

 

Godzina rozpoczęcia komisji 9.00, godzina zakończenia komisji 12.00 

Sesje i Komisje Rady Miejskiej są transmitowane on – line na kanale YouTube gminy Opoczno.  

Nagrania dostępne są na stronie internetowej www.opoczno.esesja.pl 

        

 

 

 

        Zastępca Przewodniczącego Komisji  

 

Jolanta Łuczka-Nita 

 

 

 
 

Protokołowała: 

B. Kędziora  

Inspektor w Biurze Rady Miejskiej  

 

 

 

 

  
 


